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Nieuwsbrief 67 – maart 2020 

 

 

 

De Algemene Ledenvergadering van 

april gaat helaas niet door.  

 

In onze volgende Nieuwsbrief eind juni zullen 

wij een datum plannen, mits de ellende van 

het coronavirus voorbij is. 
 

 

 

Helaas voorlopig ook geen excursies!  

 

 

 

  
 

Let op, houdt 1,5 meter afstand 
 

Ook aan de oevers van de Sloterplas zijn in 

het weekend van 21 maart 2020 panelen 

verschenen met de oproep om 1,5 meter 

afstand tot elkaar te houden om zo de ver-

spreiding van het coronavirus te beperken. 

Hopelijk kunnen we op deze wijze blijven 

genieten van de Sloterplas en zijn oevers, 

zeker met het mooie lenteweer van de af-

gelopen dagen. Inmiddels (27 maart) is er  

een kleinere versie voor in de plaats geko-

men. 

 

Nieuwe Meervaarttheater in het water?!! 

 

 
 

Deze groep politici en ambtenaren kijkt zo 

blij omdat zij samen op het lumineuze idee 

zijn gekomen om het nieuwe Meervaart 

theater in  de Sloterplas te leggen; zodat 

wanneer de bezoekers binnen naar een voor-

stelling kijken de omwonenden kunnen 

genieten van de buitenmuren en de ver-

lichting van het gebouw. 

Maar -alle gekheid op een stokje- zoals voor 

alle geplande gebouwen in de Sloterplas 

geldt: dit zou een grove aantasting zijn van 

het Sloterplasontwerp dat een geheel is van 

plas en park.  Ons devies is geen gebouwen 

op de oevers en helemaal niet in de plas!  
 

Op onze vraag naar de stand van zaken 

kregen wij het antwoord: "de voorkeur is 

uitgesproken voor de waterlocatie .... met 

dien verstande dat er nader onderzoek en 

onderbouwing nodig is”. 

Het is de bedoeling dat een en ander in de 

tweede helft van april wordt gepresenteerd 

en dat er een participatiesessie wordt 

gestart. De bijeenkomst in de Meervaart 

waarvoor wij zouden worden uitgenodigd, zal 

nu niet kunnen doorgaan. Wij wachten de 

ontwikkelingen af. 
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Renovatie Sloterpark Oost 

 

De Begeleidingsgroep Sloterpark Oost is weer 

bij elkaar gekomen en heeft gesproken over 

uitwerking van de oostelijke oeverzone van 

de plas. 

Het compromis over de steigers (Nieuwsbrief 

65) heeft geleid tot een aanpassing van het 

ontwerp. Dit ontwerp moet vervolgens vast-

gesteld worden door het stadsdeelbestuur. 

Daarna kunnen de werkzaamheden worden 

voorbereid en een definitief ontwerp voor de 

steigers en het nieuwe bastion in de hoek 

van de Chr. Plantijngracht met de plasoever 

worden gemaakt. Ook hierbij zal de bege-

leidingsgroep  worden betrokken. 

 

Herstelwerkzaamheden Sloterpark West 

 

 
 

Het kappen in Sloterpark West is inmiddels 

afgerond. De werkzaamheden zijn zorgvuldig 

en volgens de gemaakte afspraken met de 

blesgroep uitgevoerd.. 

 

Parkenoverleg Amsterdam 

 

Het Parkenoverleg Amsterdam is gestart bij 

het vroegere Milieucentrum Amsterdam. 

Bijeenkomsten hadden in die tijd het karakter 

van leren van elkaar en boden meestal ook 

een lezing over een passend onderwerp. 

Beleidsmatig werd het Parkenoverleg actief 

bij allerlei ontwikkelingen in de gemeente. Zo 

ontstond een gezamenijk Groen Manifest dat 

aangeboden werd aan de gemeente. 

In de afgelopen jaren waren het evenemen-

tenbeleid en nu de nieuw te ontwikkelen 

Groenvisie aandachtspunten. 

Inmiddels heeft het Parkenverleg een zelf-

standige status. Naast dit overleg is in 

Amsterdam een Platform Groen Amsterdam 

ontstaan. Daaraan wordt deelgenomen door 

een bredere groep natuurorganisaties dan 

alleen de parken. Het Parkenoverleg is ook 

vertegenwoordigd in dit platform. 

Het Parkenoverleg wil zich nu specifiek gaan 

richten op onderwerpen die alleen de parken 

betreffen. Hoe dat in een structuur gezet 

moet worden is momenteel in onderzoek. 

 

Festivals in het Sloterpark 2020 
Uit het Parool 27-3 
 

Wethouder Laurens Ivens heeft twee 

onderzoeksbureaus opdracht gegeven na te 

gaan hoe 5 parken zich hebben gehouden 

onder de festivals van vorige zomer. 

En......  eindelijk wordt het schadelijke effect 

van grote (dance) festivals op de bodem door 

het stadsbestuur erkend! 

Conclusie van de onderzoekers: 'een deel van 

het Sloterpark is al ver heen; de bodem is 

sterk verdicht en de grasmat hersteld niet 

meer’. 

Het advies van de onderzoekers om deze 

zomer geen grote festivals toe te staan is dit 

jaar makkelijk op te volgen want de corona 

pandemie maakt wel duidelijk dat mensen-

massa’s voorlopig moeten worden vermeden.  

 

Maar gaan we het na dit jaar weer proberen 

met duizenden festivalgangers?? Wordt het 

niet tijd om het besluit te nemen de open-

bare parken niet meer aan zulke massa-

feesten op te offeren?  

Voorlopig gaat Ivens nog praten met de festi-

valorganisatoren om "tot een oplossing te 

komen". Dat klinkt niet erg hoopvol. 

 

Nieuwe bruggen naar het Ruige Riet 

 

 
 

De houten bruggen naar het Ruige Riet zijn 

in de afgelopen maanden vernieuwd. 

Eén brug was tijdens een zware storm ver-

nield door een omgevallen boom en ook de 

andere twee waren nodig aan vervanging 

toe. Ze liggen er nu weer mooi bij. 
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Toegankelijkheid Sloterpark 

 
De gemeente Amsterdam heeft het kennis-

centrum Groen & Handicap gevraagd om vier 

parken in Amsterdam te beoordelen op toe-

gankelijkheid voor mensen met een mobili-

teits- en/of visuele beperking: het Noorder-

park, het Maarten Luther Kingpark, het Rem-

brandtpark en het Sloterpark. 

Op 7 februari hebben twee bestuursleden van 

de VVS een gesprek gehad en geschouwd in 

het Sloterpark. Bij dat gesprek en de schouw 

waren mensen van het kenniscentrum aan-

wezig en een ervaringsdeskundige uit Nieuw-

West. 

Aandachtspunten voor het kenniscentrum 

waren: hoe bereikbaar is het park, hoe toe-

gankelijk zijn de paden zodat natuurbeleving 

mogelijk is en welke noodzakelijke voorzie-

ningen ontbreken.  

Op het punt van natuurbeleving had men 

weinig commentaar. Er zijn voldoende routes 

in het park die de natuurbeleving mogelijk 

maken. 

Gescheiden fiets- en voetpaden zijn ook een 

pré. Wij hebben opgemerkt dat benadrukt 

moet worden dat de gemeente de regel-

geving weer aanpast zodat fietsers niet meer 

op de voetpaden mogen. Dat is door de ge-

meente toegezegd maar nog steeds niet uit-

gevoerd. 

Welke aanpassingen hebben zij voorgesteld 

aan de gemeente? 

Om de 200 meter zou een zitplaats gerea-

liseerd moeten zijn. Wij vinden dat nogal veel 

maar dat hebben zij niet opgenomen in hun 

eindrapport. 

Naast de bankjes zou een verharding moeten 

zijn waar een rolstoel of scootmobiel op kan 

staan. Dat is niet overal zo. 

Niet alle horecavoorzieningen zijn goed toe-

gankelijk en niet alle speelvoorzieningen zijn 

geschikt voor kinderen met een beperking. 

Ontwerpers dienen voorzieningen zo te 

ontwerpen dat niemand op voorhand wordt 

buitengesloten. 

Ook zij constateren een beperkt aantal open-

bare toiletten en zeker rolstoeltoegankelijke 

toiletten. 

Bij de toegangen naar het park is de over-

gang van weg, fietspad, stoep en park niet 

altijd vlak of glooiend en dat zou aangepast 

moeten worden. 

De hellingen bij o.a. de boulevard aan de 

Noordzijde voldoen niet aan de normen: ze 

zijn te steil.  

Er is internationaal een  norm vastgelegd 

voor de verhouding hoogte en lengte en daar 

voldoen de hellingen in het park niet aan, 

waardoor rolstoelen te hoge snelheid kunnen 

ontwikkelen. 

 

Het kenniscentrum Groen & Handicap heeft 

haar advies op 19 maart naar de gemeente 

verzonden met het verzoek de geconstateer-

de knelpunten te verbeteren. Helaas is er 

niets van het ons gevraagde en geleverde 

commentaar in dit advies opgenomen. 

 

Boei van de Cockelbockel op drift 

 

 
Foto Wouter van der Wulp 

 

Weinig omwonenden weten dat er, voor het 

Wilgenlaantje, ongeveer 30 meter van de 

kant, in de plas, op 15 meter diepte zich een 

duikersklok bevindt. Deze onderwatercabine, 

een cylinder van 2.30 hoog en een diameter 

van 1.90, is gevuld met lucht en zit vast aan 

een zware betonnen bak die op de bodem 

staat. De lucht wordt elk jaar ververst en bij 

het opstijgen van de oude luchtbellen hoort 

men een soort cockelbockelgeluid; vandaar 

de naam.  

 

De duikersvereniging die al 53,5 jaar geleden 

deze onderwatercabine heeft bedacht, ge-

maakt en geplaatst, gebruikt hem voor 

nieuwjaarsduiken, paaseierenduiken en trai-

ningsduiken. 

De plaats werdt aangegeven door een 

drijvende vierkante witte boei.  Deze boei zat 

vast aan het dak van de onderwatercabine 

met een ketting en drie touwstroppen die op 

drie punten aan het dak waren bevestigd. Bij 

de storm van 9-10 februari j.l. zijn deze 

touwstroppen losgeraakt en is de boei met 

ketting in noordelijke de richting gedreven. 

 

De gewaarschuwde eigenaar heeft de boei op 

11 februari vanaf de brug bij café Oostoever 

uit het water gehesen en naar het eigen 

bedrijf gebracht. 
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Kabouterpad in de Wiedijkheemtuin 

 

Op 28 februari werd in het Eeco feestelijk een 

kabouterpad geopend. 

Onder de klanken van Jordanese liedjes kre-

gen de kinderen van groep 1 van de Louis 

Bouwmeesterschool, na een blik te hebben 

geworpen in een kabouterkamertje, een rode 

puntmuts op. 

Daarna opende Esther Tienstra (lid stadsdeel-

commissie) met letterballonnen het kabou-

terpad en mochten de kleuterkabouters hun 

pad in gebruik nemen. Dit gedeeltelijk 

nieuwe pad, dwars door de met daslook 

begroeide heemtuin, wordt begeleid door, als 

kabouter beschilderde, punt paaltjes. Iedere 

Paalkabouter heeft een naam en een op-

dracht. Kabouter Smaragd vraagt b.v.: 'Zoek 

een takje, leg het op je hoofd en loop ermee 

naar de volgende kabouter'. Dit zorgde na-

tuurlijk voor verwarring bij de met punt-

mutsen getooide kleuterkabouters!  

Maar nadat de kleuterkabouters zo goed mo-

gelijk hun opdrachten hadden vervuld kregen 

zij als beloning iets lekkers, een drankje en 

een kabouterdiploma. 

 

Dit alles is een initiatief van de Hippe Heks, 

die sinds 2019 het Eeco gebruikt en daar op 

donderdagochtend van 10.00-13.00 uur een 

aanloopochtend houdt voor iedereen die om 

een praatje verlegen zit: De Huiskamer. 

Voor (groot)ouders met (klein)kinderen is via 

de Hippe Heks het kabouterpad te beleven - 

info@hippeheks.org tel. 0206112268 

 

 
 

 

Nieuwjaarsreceptie 19 januari 2020 

 

 
 

 
Foto’s Wouter van der Wulp 

 

Onze jaarlijkse Nieuwjaarsreceptie, wederom 

in de kantine van de Watersportvereniging op 

het Watersporteiland, was goed bezocht en 

gezellig. 

Simon Klingen, boom- en bosdeskundige, 

hield een boeiende lezing over het Sloterpark 

en het proces van onderzoek en blessen in 

het park aan Oost- en Westzijde. 

Hij vertelde over zijn samenwerking met de 

blesgroepen, bestaande uit omwonenden, die  

met elkaar kijken welk onderhoud op korte 

en lange termijn noodzakelijk is. Namens de 

VVS hebben bestuursleden meegedaan aan 

beide sessies. 

Simon heeft zijn bevindingen en de adviezen 

van de blesgroepen omgezet in een rapport. 

Wij schreven al eerder hierover voor Sloter-

park Oost. 

Het rapport van de Westzijde is nu ook te 

lezen op onze website.  

 
www.vriendenvandesloterplas.nl 

Lidmaatschap 5 euro per jaar (minimaal) 

IBAN: NL86INGB0009590123 

  


